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Dnešný deň je Dňom zlepšenia svojej kancelárie. V mnohých spoločnostiach u nás i vo svete sa v tento deň ľudia snažia
zmeniť, vylepšiť svoju kanceláriu tak, aby sa v nej lepšie cítili, aby mohli byť v práci viac efektívni a zlepšila sa aj finančná
a prevádzková výkonnosť ich spoločnosti.

Navrhujem preto mestu Prešov: Dočasne zmeniť pracoviská vedeniu samosprávy mesta a MsÚ – od primátorky po
vedúcich odborov z Hlavnej/Jarkovej ul., napr. do vhodnej, nevykurovanej garáže s prípojkou na elektrinu, minimálne do
času, kým sa podstatne nezlepší situácia v riešení podnetov občanov. Nechávam na zváženie a rozhodnutie vedeniu
mesta, či a ktorým riaditeľom mestských firiem taktiež zmení pracovisko.

Podľa stránky www.odkazprestarostu.sk/presov/statistiky, mesto od roku 2011 k dnešnému dňu z celkového počtu
3 267 podnetov vyriešilo 1 205 (37 %), v riešení má 1 700 podnetov (52 %).
Za rok 2021 (k dnešnému dňu) z celkového počtu 468 nahlásených podnetov mesto vyriešilo iba 68 (15 %),
383 podnetov (82 %) je „v riešení“.

Ako z týchto štatistík vyplýva, z podnetov „v riešení“ sa mnohé „riešia“ mesiace, ba roky, pričom v značnom počte, okrem
štandardizovanej odpovede potvrdzujúcej prijatie podnetu: „Týmto potvrdzujeme doručenie Vášho podnetu, pričom mesto

Prešov tento podnet preskúma a podľa možností prijme opatrenia na nápravu. O výsledku jeho vybavenia bude

bezodkladne informovať doménu www.odkazprestarostu.sk. Mestský úrad v Prešove“ chýba akákoľvek ďalšia konkrétna
informácia o spôsobe riešenia, o očakávanom (/plánovanom/najneskoršom) termíne vyriešenia, názve kompetentného
odboru (/inštitúcie/firmy/úradu), ktorý podnet rieši, resp. riešenie zabezpečí, mena úradníka zodpovedného za vybavenie
podnetu, vysvetlenie, prečo sa podnet nedá vyriešiť bezodkladne, resp. do 30/60 dní.

Navyše, mesto flagrantne nedodržiava ani vlastné sľuby a bezodkladne, t. j. do max. 5 – 7 dní neinformuje o prijatých
opatreniach, resp. o vybavení podnetu. Je ťažké uveriť, že mesto mesiace až roky preskúmava, či prijíma opatrenia v tak
značnom počte podnetov typu: nebezpečné diery v chodníkoch, výtlky na chodníkoch a cestách, neporiadok na verejných
priestoroch, poškodené detské ihriská, poškodené dopravné značky, a pod. a len z tohto dôvodu o výsledku,
resp. o vybavení neinformuje.

Aj keď je nepochybné, že covid sťažil prácu mestskej samospráve, či iným úradom a firmám a tým aj spomalil riešenie
niektorých podnetov, mnohé podnety nevyžadujú viac, ako bežnú kancelársku prácu – preposlanie mailu kompetentným,
získanie informácie a informovanie autora podnetu – čo zaberie len pár minút a dá sa spraviť aj pri práci na home-office.

Vzhľadom na blížiace sa ochladenie a zimu, som presvedčený, že takáto zmena pracoviska by dokázala vo veľmi
krátkom čase – zopár dní, najviac pár týždňov výrazne zlepšiť nielen vzájomnú komunikáciu vo vedení mesta, či medzi
mestom a mestskými firmami, ale aj komunikáciu s občanmi, stav vybavenosti podnetov a samotný stav prostredia
v meste.

Ak mesto nemá k dispozícii voľnú garáž vo vlastnom majetku, či si ju nedokáže zabezpečiť, stačí o tomto informovať.
Verím, že sa nájdu občania, ktorí mestu v tomto radi pomôžu. Mimochodom, na bazos.sk je v súčasnosti dostupná na
prenájom dokonca dvojgaráž s elektrinou.

Som presvedčený, že pokiaľ kompetentným nevadí nedodržiavanie vlastných sľubov, či zákonov, nedodržanie nariadenia
vlády o minimálnych požiadavkách na pracovisko im v tomto prípade taktiež prekážať nebude.

Navyše, nevykurovaná garáž im poskytne moderné, čisté architektonické línie, zdravé životné prostredie, napr. bez rizika
z nakazenia sa z nevyčistenej klimatizácie. A dĺžka pobytu v takýchto moderných priestoroch závisí len od nich, od ich
ochoty a schopností riešiť podnety občanov.

Pokiaľ by realizácii tohto návrhu bránil fakt, že mesto príslušné náklady, cca 100 – 300 € nemá v rozpočte, resp. nemôže
ich promptne presunúť z inej rozpočtovej kapitoly, náklady za nájom garáže, energie (mimo ohrevu) a mobilný internet
preplatím. Verím, že presun pracovných stolov (pre notebooky) a stoličiek mesto zvládne zabezpečiť aj vo vlastnej réžii.

Vopred ďakujem za akceptovanie a skorú realizáciu tohto návrhu.

Ak by mesto už malo pripravený alebo dokáže pripraviť iný, lepší plán, ako v priebehu max. jedného mesiaca podstatne
zlepší vybavenosť podnetov občanov, očakávam, že ho tu, na webe odkazprestarostu.sk bezodkladne zverejní.


